
Med henvisning til artikel i Fyens Stiftstidende mandag, den 30. September 2013 side 8-9,

om gartneri med overskriften ”Ned med skatten og væk med afgifterne”

vil jeg gerne have stillet følgende spørgsmål til fødevareministeren:

1

Ministeren bedes redegøre for om regeringen fortsat ønsker gartneri i Danmark og hvilke 

initiativer regeringen vil tage for at sikre at gartnerisektoren kan overleve i Danmark ?

2

Ministeren bedes redegøre for forskellene i konkurrenceforholdene, bl.a. produktionsomkostninger,

lønninger, andre lønrelaterede omkostninger, de forskellige afgiftstyper, skatter, energi, energiafgifter,

transport m.v.  for de forskellige gartnerisektorer som blomster, grøntsager m.v.,

mellem Danmark, Holland, Sverige, Tyskland.

3

Er ministeren enig i at det er nu der skal handles for at sikre dansk gartneris overlevelse i Danmark ?

4

Ministeren bedes kommentere, at flere danske gartnerier er nødsaget til at investere i udlandet,

hvor der f.eks. er lavere afgiftstryk frem for i Danmark, for at sikre sin overlevelse ?

5

Vil ministeren sætte gartnerisektorens overlevelse på dagsordenen i regeringen ?
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